
Zápis ze setkání ekonomické rady dne  20.5.2024 

Přítomni: P. Mgr. Pavel Jombík, Petr Schönweitz, Petr Sedlář, Ludmila Oravová, omluvena: 

Lucie Beková 

1) Ekonomická rada jednala o stanovení ceny za vodu pro nájemníka na faře (od 

srpna 2023 smlouva s obcí na odběr vody, v paušální částtce 250,- Kč/měsíc + 

doúčtovat vodu za 1-6/2024 ve výši 1500,- Kč. Nájemné nově bude ve výši 6250,- 

Kč a bude zahrnovat i náklady na vodu.) 

2) Další náklady pro kostel a faru: smlouva o odvozu komunálního odpadu (1815,- 

Kč), daň z nemovitostí (2360,- Kč), vyúčtování elektřiny (s fixací na 1 rok). 

3) O. Pavel seznámil členy ekonomické rady s finanční situací a stavem prostředků 

na běžném účtu (585 tis.) a v pokladně (cca 30 tis.) Letošní příspěvek obce na 

farnost činí 30 tis. Od února byla poskytnuta dotace na obnovu kříže v zahradě ve 

výši 109 tis. (dotace pokryje cca 60 % a je určena na drobné opravy sakrálních 

staveb). Výhledově by bylo dobré zřídit u kříže místo na setkávání, nyní po 

východu z kostela se stojí na cestě. 

4) P.Schonweitz seznámil přítomné s provedenými opravami, které se podařilo 

dokončit nebo se v nich bude pokračovat. Letos v červenci oprava – svedení 

podokapnice v čele kostela do stran, nahlášení záboru komunikace po dobu 

opravy, rozpočet cca 58 tis. (brigáda na stavbu lešení). 

5) Během letoška nebo příštího roku je v plánu přípojka plynu na faru. 

(Výše jmenovaní souhlasí se zpracováním a zveřejněním osobních údajů dle zákona GDPR.) 

Zapsala: L. Oravová 

 

https://rejstrik.penize.cz/ares/42032962-petr-schonweitz

